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متن پرسش

سلام: می خواستم نظرتونو راجع به کوروش کبیر بدونم. من خیلی جدیدا می بینم راجع بهش حرف بد

میزنن یا اینکه وجود نداشت و این حرفا. در صورتیکه آقای قرائتی تو تفسیر قرآنشون گفتن علامه

طباطبایی گفتن ذوالقرنین همون کوروش کبیره.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: علامه طباطبایی در این رابطه به نظر «سِراحمدخانِ هندی» استناد میکنند.

و در هر حال نمیتوان بهراحتی نسبت به نظر آنهایی که به اصل وجود کوروش شک کردهاند،

بیتوجه بود. موفق باشید


